
 

 

Norges Kaninhopperes Landsforbund 

Referat fra styremøte 7/24 

 
 

Dato: 13.03.24 

Sted: Google Meet 

Til stede: 
Pia Amundsen, Aina Magnus, Marianne Wikdahl, Mari Myksvoll, 

Victoria Eriksen, Amalie Sofie Spange 

Forfall: Nina Almås Svee 

Møteleder: Marianne Wikdahl 

Referent: Aina Magnus 

 

Sak nr. Sak 

1 

Endre ordlyd for antall dommersamlinger: 

Diskusjon om saken fortsetter. Det er enighet om å utarbeide er konkret 
forslag for sak til årsmøte 2024. 

2 
Søknad om å endre dato for konkurranse publisert i Skuttli: 

Styret godkjenner og sender ut svar. 

3 
Henvendelse om reposting: 

Saken diskuteres videre, og skal undersøkes nærmere. 

4 

Øvre aldersgrense i elite-klasse: 

Styret fortsetter diskusjonen om en reglementsendring som skal legges 
frem ved neste dommersamling. Innhold i endring er vedtatt, og et konkret 
forslag til ordlyd utformes fortløpende. 

5 

Dommersamling 2024: 

Styret diskuterer mulighet for å avholde en samling før sommeren. Saken 
vil fortsette å drøftes på forum/chat frem til neste styremøte. 



6 

Rosetter til NM: 

Styret bestemmer at arrangør av NM og forbundet deler fraktkostnader til 
rosetter til NM 2024. Styret utpeker ansvarsperson til bestilling av årets-
plaketter, ny vandrepokal og championsløyfer. 

7 

Sertkort: 

Økonomi og praksis rundt sertkort diskuteres. Saken diskuteres videre på 
forum/neste styremøte når budsjett er avklart. 

  


